



Number: 2026EA005

编号: 2026EA005

AUTHORIZATION LETTER

授权函

We, Hereby authorize

现授予

Shanghai Yuxin Instrument Technology Co., Ltd.

上海雨芯仪器科技有限公司

As a certificated distributor of EA all series products within East China.

为EA全系列产品中国华东地区之认证经销商

Valid period: April 1, 2026 - March 31, 2027

(有效期: 2026年4月1日 - 2027年3月31日)

Signature:.....

Name:.....

Title:.....



Tektronix China Ltd
泰克科技(中国)有限公司

Note:

1. The authorized reseller letter will automatically terminate on the date when the master partner agreement-Tektronix Partner Agreement expires or is terminated.
授权函有效期将在合作伙伴主协议-泰克合作伙伴协议到期或终止之日自动终止。
2. The authorized reseller letter is limited to the use within the scope specified in the letter. Any use beyond the authorized scope shall be deemed invalid and Tektronix reserves the right to revoke the letter at any time. Tektronix reserves the right to pursue any adverse consequences caused by the improper use of the authorized reseller letter.
授权函仅限于在函中规定的范围内使用。超出授权范围的任何使用均视为无效, 泰克保留随时撤销该函的权利。泰克保留追究因不当使用授权函而造成的任何不利后果的权利。
3. Channel products (specific information refer to Attachment A of Annual Export Control Certificate) are not all Tektronix products. If you have questions about the authorized reseller letter, please contact Compliance@tektronix.com mailbox.
渠道分销产品(具体信息请参照合作伙伴年度出口管制认证书附件A)并非泰克所有产品。如果您对授权经函有任何疑问, 请联系 Compliance@tektronix.com 邮箱。